
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 30. januar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 168
Ifølge den europæiske revisionsret samt Greenpeace rapporten "Skattekroner
misbrugt i trawlfiskeriet" er den samlede kapacitet i den danske fiskeriflåde
steget som følge af den danske implementering af Rådets forordning Nr.
744/2008 fra 5.742 bt til 6.639 bt. Mener ministeren, at det er rimeligt og en
fornuftig brug af fiskerifondsmidler, at EU-støttemidler i 2008 og 2009 blev
brugt til at øge fiskeriflådens kapacitet, når Danmark i 2007 brugte 240 millio-
ner kr. på ophugning af danske fartøjer for at få en "bedre balance mellem fi-
skernes fangstmuligheder og antallet af fiskerfartøjer", jf. pressemeddelelsen
”Danmark hugger fartøjer op for 240 mio. kroner fra 20. juli 2006” fra Fødeva-
reministeriet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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